
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 5 de maig de 2010 
Horari: de 21h a 22.30h 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen: 
Jordi Gómez, vice-president i actuant en qualitat de president del Consell del Poble 
Juan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Eudald Puig Serradell, vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos, vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal  
Carme Lluís Puig, vocal 
Cristina Gálvez, vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Raquel Marmolejo, vocal 
Dolors Lechuga, regidora de seguretat ciutadana  
Esther Prat Ibern, en qualitat de secretària  
 
S’excusen: 
Manel Bueno, Jesús Liñan, Joan Xamaní i Eva López  
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la Comissió Transversal Econòmica en relació al pressuposto de 

l’Ajuntament de Sant Celoni per a l’any 2010 
3. Informació i valoració de les activitats de Sant Jordi a la Batllòria 
4. Informació sobre l’estat de manteniment de les Llobateres 
5. Seguiment i control de les diferents àrees del Consell 
6. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El president en funcions demana l’aprovació de l’acta de la sessió anterior. L’acta s’aprova.  
 
Així mateix, el president en funcions demana a Esther Prat un aclariment en relació al 
procediment de la presentació d’esmenes i aprovació de les actes. 
 
Esther Prat explica que en les convocatòries de reunió es tramet també l’esborrany de les actes 
amb el benentès que els membres del Consell les reservin i presentin les esmenes el dia de la 
reunió. L’objectiu és presentar esmenes i aprovar les actes en la següent sessió que es 
convoca.   
 
2. Informació de la Comissió Transversal Econòmica en relació al pressuposto de 

l’Ajuntament de Sant Celoni per a l’any 2010 
El president en funcions dóna la paraula a José Antonio Santos portaveu de la Comissió 
Transversal Econòmica. 
 
José Antonio Santos informa que el Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària de 29 d’abril, 
va aprovar el pressupost per a l’any 2010 i que des del Consell de Poble es va emetre informe 
favorable. Tot seguit fa lectura de l’informe emès per la comissió. 



 
 
 
 
 



 



 
 
Dolors Lechuga demana si és correcta la interpretació que fa en quant a que el representant 
del Consell de Poble assistirà a la Comissió de Mobilitat quan es tractin temes de la Batllòria. 
 
José Antonio Santos informa que així és; el representant del Consell de Poble assistirà a 
aquestes comissions quan es tractin temes de la Batllòria.     
 
3. Informació i valoració de les activitats de Sant Jordi a la Batllòria 
El president en funcions dóna la paraula a Cristina Gálvez, portaveu de la comissió de festes. 
 



Cristina Gálvez explica que des del Consell de Poble i com a representant de la Colla de 
Geganters i Grallers de la Batllòria en fan una valoració molt positiva.  

• A l’àpat popular hi varen participar unes 160 persones, es varen esgotar els tiquets. 
• L’animació infantil va ser molt correcta 
• Molt positiva la instal·lació del rocòdrom per part de l’entitat del Senglar Ferit 
• Molt bonica la catifa de flors del matí 
• La instal·lació de parades va ajudar a ambientar la plaça 
• Presentació de llibres, visita patrimoni... 

 
Tot plegat va ajudar a que la Festa de Sant Jordi fos del tot reexida. 
 
Carme Lluís recorda que la Festa de Sant Jordi s’havia celebrat cada any i que també es feia 
catifa de flors i actes diversos. 
 
Joan Sánchez demana informació en relació a l’incident que es va produir entre els alumnes de 
6è de primària de l’escola Montnegre i la policia de Riells i Viabrea. 
 
Cristina Gálvez explica que els escolars venien roses sota l’oficina de la Caixa de Riells perquè 
el responsable d’aquesta oficina n’havia autoritzat la venda. La policia de Riells va rebre una 
queixa i va haver de demanar als alumnes de l’escola Montnegre que marxessin. 
 
Joan Sánchez comenta que probablement la autorització per la venda de roses s’havia d’haver 
demanat a la policia de Riells i Viabrea.   
 
Cristina Gálvez diu que sempre s’havia fet així i que no s’havien trobat en cap problema. 
Finalment, els nois i nois es varen traslladar a la benzinera que es dins la Batllòria. 
 
4. Informació sobre l’estat de manteniment de les Llobateres 
El president en funcions dóna la paraula a Pascuala Agulló. 
 
Pascuala Agulló informa que diferents representants del Consell de Poble varen visitar la zona 
de les Llobateres i que a més d eles obres de ATLL varen copsar que l’indret està molt brut.  
 
Carme Lluís opina que bona part de la brutícia és dels mateixos treballadors que fan l’obra de 
ATLL i que els accessos han quedat molt malmesos. 
 
Dolors Lechuga comenta que l’accés fins a les Llobateres s’ha malmès, ne bona part, pel 
trànsit de camions de les obres d’ATLL i que hi ha el compromís, per part d’aquests, d’arranjar-
ho un cop finalitzin les obres. Cal considerar que és un vial de seguretat paral·lel a l’autopista i 
que el manteniment depèn d’ACESA.  
 
José Antonio Santos afegeix que bona part d’aquest traçat coincideix amb el camí ral i el camí 
de Sant Jaume i que és important que estigui en bon estat. 
 
Dolors Lechuga considera que hi ha un altre fet que agreuja la situació de manteniment i 
seguretat. A la zona de les Llobateres hi ha un pas de l’àrea de servei de l’autopista i això 
tampoc ajuda a que l’espai es mantingui net. 
  
Carme Lluís comenta que el Pont de l’Àngel era un pont molt bonic i que ara està en mal estat. 
 
Dolors Lechuga explica que el pont de la Batllòria el va construir un col·lectiu de la Batllòria. Es 
va utilitzar fusta verda, sense tractar i malauradament la fusta s’ha podrit i ha durat el què ha 
durat.   
 
Joan Sánchez clou aquest punt considerant que el manteniment i arranjament de les Llobateres 
està condicionat en bona part a les obres ATLL. Per això opina que cal esperar a que finalitzin 
les obres i  després, si és el cas, requerir l’endreça de l’espai. 
 
 
 



5. Seguiment i control de les diferents àrees del Consell 
El president en funcions dóna la paraula a Joan Sánchez, portaveu de la comissió d’espai 
públic. 
 
Joan Sánchez informa que ha demanat una reunió amb el regidor de l’Àrea d’Espai Públic per 
parlar de la plaça de la Vall del Llor en quant a neteja d’herbes, arbre... 
 
Pascuala Agulló afegeix que la neteja d’herba es fa cada quinze dies però que el tema de 
l’arbre no s’ha atès.  
 
Dolors Lechuga recorda que l’Ajuntament té contractada la Fundació Acció Baix Montseny pel 
manteniment de parcs i jardins però no atén el tema de l’arbrat. Aquesta qüestió l’haurà de 
gestionar directament l’Àrea d’Espai Públic. 
 
Pascuala Agulló manifesta la seva satisfacció amb la neteja viària que es fa a la Batllòria; el noi 
contractat per l’empresa de neteja CLD se n’ocupa molt bé i fins i tot neteja els embornals. 
 
Carme Lluís opina que caldria recordar que cal fer una repassada de les herbes de la Carretera 
Vella. Hi ha herbes molt altes i des que hi ha obres no s’actua en aquesta zona. 
 
Josefa Úbeda informa que a la zona del safareig hi ha molta aigua embassada perquè els 
embornals no van prou alhora.  
 
Dolors Lechuga respon que el referent és el noi de la neteja i caldrà avisar-lo.   
 
Pel que fa a les inversions, el president en funcions diu que les obres del pas soterrani van 
avançant però que les darreres pluges estan condicionant els treballs. Justament avui es 
descarregava l’estructura metàl·lica que cal col·locar 
 
Dolors Lechuga afegeix que s’ha iniciat el procés de contractació de les obres d’execució del 
pont de la Tordera; en aquests moments s’estan rebent pressupostos. Pel que fa a les obres d 
ela Unió Batllorienca s’està treballant per canalitzar l’aigua que va sortint en les tasques de 
fonamentació. 
 
El president en funcions dóna la paraula a José Antoni Santos perquè informi de la comissió de 
seguretat. 
 
José Antonio Santos agraeix a l’Ajuntament que s’incrementi la dotació de personal de la 
policia local perquè això beneficiarà a Sant Celoni i la Batllòria. Valora positivament el treball 
que la comissió ha fet durant aquest darrer any perquè s’han assolit els objectius plantejats i 
tenen interès de continuar amb el mateix dinamisme.  
 
Dolors Lechuga informa que fa pocs dies que s’ha presentat el pla de qualitat de la policia local 
i, entre d’altres, es posa de manifest que l’edifici és deficitari i que cal treballar per millorar 
aspectes d’organització interna. L’objectiu de l’equip de govern és disposar d’una policia de 
proximitat i això requereix més personal i reorganitzar, en alguns casos, els torns de treball. 
L’objectiu és contractar dos nous policies el 2010 i un altre el 2011. 
 
Jose Antonio Santos informa que el passat 3 de maig es va fer una prova de sirenes i que va 
anar molt bé; la nova sirena instal·lada a Riells garanteix una bona cobertura acústica de la 
Batllòria. Preocupa la sirena de la zona de bombers perquè està a tocar de les indústires i va 
donar un resultat de 4 sobre 5. 
 
Dolors Lechuga aclareix que les empreses químiques tenen el seu protocol específic que 
s’activa en cas de qualsevol eventualitat. Comenta també, que quan s’activa la senyal de fi 
d’alerta a vegades no es sent prou bé perquè la gent està confinada, massa potència en el 
nivell de la sirena podria provocar trencament de vidres per això és important seguir cal seguir 
la informació per la ràdio. 
 
Josefa Úbeda creu que les sirenes van sentir-se en més intensitat que altres vegades.     



 
El president en funcions, com a referent de Royal Park, diu que l’any passat va poder fer el 
seguiment però aquest any no. Va plantejar la necessitat de fer el seguiment  al president del 
Consell i li va dir que no calia. Considera que en alguna zona de la urbanització es va sentir 
molt bé però a d’altres llocs no tant; probablement per culpa del vent. 
 
Joan Sánchez no entén perquè Jordi Gómez no ha pogut fer el seguiment de la prova de 
sirenes com a representant del Consell; no li sembla correcta. 
 
6. Precs i preguntes  
Dolors Lechuga informa que ben avia es posaran en marxa diferents rutes saludables pel 
municipi amb l’objectiu que es pugui fer activitat física a diferents punts del poble. A la zona del 
camí ral de la Batllòria se´n senyalitzarà una i els aparells per fer activitat física es col·locaran a 
la zona dels arbres.   
 
El president en funcions manifesta que el passat 22 d’abril va tenir una desil·lusió perquè en 
l’acte de presentació del llibre de “la Batllòria i la Tordera. Una història inseperable” només hi 
van assistir alguns membres del Consell: Joan Xamaní, Dolors Lechuga, Josefa Úbeda i ell 
mateix. 
 
Cristina Gálvez considera que el Consell de Poble organitza actes en els quals no sempre hi 
assisteixen tots els representants del Consell. 
 
Josefa Úbeda opina que cal més fluïdesa en la tramesa d’informació entre els diferents 
membres del Consell. 
 
Dolors Lechuga demana un aclariment en relació a la notícia publicada a l’Actualitat en la qual 
el Consell de Poble està en contra que s’ubiqui el dispensari mèdic a l’aulari de l’escola.  
 
José Antoni Santos considera que s’han pres decisions per part de l’ajuntament i/o 
Departament d’Educació sense tenir en compte el Consell de Poble. La Batllòria té moltes 
necessitats però abans de prendre decisions cal compartir-ho amb tothom. 
 
El president en funcions demana a Esther Prat, en qualitat de directora de l’àrea de cultura de 
l’Ajuntament, si pot informar als membres el Consell de Poble d’aquest tema de l’aulari del 
CEIP Montnegre. 
 
Esther Prat explica que el projecte executiu del CEIP Montnegre contemplava dues fases 
condicionades a les necessitats de l’escola; actualment s’executa la primera fase projectada 
que atendrà totes les necessitats d’una escola d’una línia (un grup classe per a cada nivell 
educatiu). La segona fase de l’obra es realitzarà quan es sobrepassi la demanda d’una línia 
educativa.  En l’execució de la segona fase es contempla l’enderroc de l’aulari (edifici d’obra 
vista que està funcionament actualment) però ara per ara aquest edifici es manté perquè el 
Departament d’Educació no preveu l’enderroc. 
 
Fa un mes i mig que els tècnics del Departament d’Educació van informar a l’Ajuntament que 
l’aulari no s’enderrocava perquè no estava previst en el projecte i que tampoc el contemplaven 
dins la llicència que estaven tramitant. L’objectiu era posar-lo a disposició de l’ajuntament per a 
usos diversos i segregar-lo del recinte escolar.  
 
Cristina Gálvez manifesta que la informació que li havia arribat era que el dispensari mèdic es 
preveia ubicar en l’antic edifici escolar el qual es preveu destinar a biblioteca de l’escola. Pensa 
que és molt important que els membres del Consell coneguin aquest aspecte per poder 
clarificar-ho, si cal, als batlloriencs i batllorienques quan plantegen els seus dubtes. 
 
El president en funcions opina que la informació publicada a la premsa en relació a aquest 
tema ha generat inquietud i desinformació.  
 



Eudald Puig opina que és important ser molt prudents amb la informació que es traslladi a la 
premsa per no generar més desinformació i malestar. Proposa que, si és el cas, es traslladi la 
informació als mitjans de comunicació quan la decisió s’hagi pres i el tema estigui encarrilat.  
 
Sense cap altre punt a tractar, el president en funcions dóna per tancada la sessió a les 22.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


